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The Credit Risk Management and its Impact on The Profitability of
Islamic banks A field study of Islamic banks in Algeria
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Abstract: This article aims to demonstrate the impact of credit risk management on the
profitability of Islamic banks operating in Algeria by the extent to which Islamic banks
understand credit risk and combine the relationship between credit risk management and
profitability, For this, we used the descriptive and analytical mode. And the study found
a strong relationship between credit risk management and profitability in Islamic banks,
The study recommended the need to take care of the human component, qualify it and
develop its capabilities in the field of Islamic Bank so that it can keep abreast of
developments in this field.

Keywords: credit risk, profitability, Islamic banks.
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Résumé: Cet article vise a démontrer I’impact de la gestion du risque de crédit sur la
rentabilité des banques islamiques opérant en Algérie et combiner la relation entre les
deux facteures, Pour cela, nous avons utilisés le mode descriptif analytique et le
questionnaire pour recueillir des données. Et I’¢tude a constaté une forte relation entre la
gestion du risque de crédit et la rentabilit¢ dans les banques islamiques, L’étude a
recommandé la nécessité de former les banquiers dans la finance islamique afin qu’elle
puisse se tenir au courant des développements dans ce domaine.

Mots-clés : risque de crédit; rentabilité; banque islamique.
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